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 سعیدرضا امیرآبادی- گروه خبر
رئیس شــورای اسلامی شهر شــیراز اظهار امیدواری کرد که در پرتو خرد جمعی شاهد 
پیشــرفت سومین حرم اهل بیت)ع( در همه زمینه ها باشــیم. سیدابراهیم حسینی در 
اولین نطق خود در ســال سوم شورا که بر کرسی ریاست نشسته، با تسلیت به مناسبت 
فرارســیدن ایام عزاداری سید و سالار شــهیدان اظهار داشت: هدف مشترک تمام این 
مناست ها سرسپردگی به اندیشه ولایت در اوج مظلومیت است. وی با تبریک فرارسیدن 
روز خبرنگار افزود: اگر فرهیختگان عرصه علم و اطلاع رسانی نباشند، روشن است چه بر 
ســر جامعه می آید و اصحاب رسانه چشمان تیزبین جامعه و عناصر فرهنگی و دلسوزان 

بلنداندیشــه جامعه در ابعاد مختلف هستند. رئیس شــورای اسلامی شهر شیراز درباره 
اولین جلسه شــورای در سال سوم ضمن تقدیر از هیئت رئیسه در دو سال نخست عمر 
شورای شهر گفت: از اعتماد اعضای شورا برای سپردن مسئولیت ریاست تقدیر نموده و 
اظهار امیدواری کرد در مســیر اهداف بلندمدت این اجتماع و همدلی در شورا و اهداف 

مقدس شورا گام برداشته شود
 تغییری در برنامه ها و فعالیت های کلان رخ نداده است 

حســینی با بیان اینکه انتخابات هئیت رئیسه شورا رویکرد هرساله شوراهاست و نتیجه 
آن بر برنامه های و فعالیت کلان شهر تأثیر ندارد، عنوان کرد: شورای شهر شیراز به عنوان 
مجموعه همراه و همدل، مســیر خود را در جهت عمران و آبادانی و پیشرفت این شهر 
مقــدس با قدرت ادامه خواهــد داد و با لطف خدا روزبه روز بر این دوســتی و مودت و 

همراهی و هم افزایی افزوده خواهد شد. 
 شهردار شیراز مورد اعتماد و حمایت شوراست 

رئیس شــورای ششــم تصریح کرد: شهردار شیراز با تلاش های شــبانه روزی خود روح 

نشاط و امید را در سطح جامعه افزایش می دهد. حسینی اظهار امیدواری کرد: فراموش 
نکنیم چهاربرابر شــدن بودجه سالانه شــهرداری در یک  دوره دوساله، تحقق و تدوین 
برنامه میان مدت پنج ســاله قابل دفاع و پیگیــری ۴۴۸ لایحه طرح و تلاش برای اجرای 
آن، پیگیــری اجرای چندهزار پــروژه کوچک و بزرگ، عنایت ویــژه به مناطق محروم 
با محوریت ســومین حرم اهل بیت)ع( و زمینه ســازی جذب ۱۵هــزار میلیارد تومان 
سرمایه گذاری در این شورا و توسط کارکنان این دوره شهرداری همگی در دو سال اول 
شورا و شهرداری رقم خورده است. رئیس شورا به مردم شریف شیراز نوید داد: در نیمه 
دوم ســال ۱۴۰۲و سال ۱۴۰۳ شــاهد آثار عینی و عملی برنامه ریزی و به ثمر نشستن 
اندیشــه بسیجی و انقلابی اعضای شورای ششم و شــهردار عمل گرا در صحنه خواهیم 
بود. حسینی با اشاره به اینکه برادری ها منافاتی با نظارت ها ندارد، تأکید کرد: همراهی، 
همدلی، دوســتی و برادری رمز موفقیت های بزرگ است، اما منافاتی با نظارت کنترل و 
 پیگیری و ارزیابی ندارد. هرچه دوستی و همدلی بیشتر، ارزیابی و پیگیری و دقت عمل 

عمیق تر است.

 مریم کشاورز
نگاه به حرفه خبرنگاری، نگاهی خاص توأم با ناشناخته هاست. وقتی از این حرفه سخن 
به میان می آید، باید با تکریم بزرگان و پیشکسوتان رسانه به آن نگاه شود و آن را مورد 
ارزیابی قرار داد. امروز روز خبرنگار است و باید دید آیا این حرفه در میان مردم به درستی 
شــناخته شده اســت. خبرنگار در خط مقدم تبادل اخبار و اطلاعاتی است که باید ها و 
نباید های بســیاری را به همراه دارد. آیا خبرنگار باید مصلحت اندیش باشــد؟ باید این 
پرسش را مطرح نمود که آیا در سطوح تعلیماتی آموزش و پرورش و نیز سطوح آموزش 
عالی رسته ای به نام خبرنگاری و تبادل اطلاعات به صورت آکادمیک وجود دارد. در این 
گزارش به سراغ مردم و خصوصاً نوجوانان و نونهالان رفتیم تا ببینیم در دنیای آنان چه 

ترسیمی از خبرنگاری و پیشگامان اطلاعات و اخبار وجود دارد.
خواندن و شنیدن پیام های تبریک کودکان به خبرنگاران به مناسبت روز فعالان عرصه 
خبر، خالی از لطف نیست! کودکان نازنینی که تصور دقیقی از شغل خبرنگاری ندارند، 
اما در رؤیاهای خود به دنبال تصویرسازی و ثبت وقایع خبری می باشند. کودکانی که در 
دنیای خیال، با شوقی وافر میکروفون، واکمن، گوشی  یا دوربین به دست به دنبال ثبت 
و ضبط رخدادهای خبری هســتند! آنها با ذوق و شوقی وصف ناپذیر و با پیام های ساده  
و صمیمانه، روز خبرنگار را تبریک می گویند و بهترین خاطره مرداد ســال ۱۴۰۲ را در 

ذهنمان نقش می بندند تا خستگی ها را از تنمان بزدایند. 
دو خواهر 9 و ۵ ســاله شــیرازی، صبا و سها کشــاورز، با اظهار اینکه نمی دانیم تعریف 
خبرنگار چیست، ادامه دادند: ما زیاد اخبار تلویزیون را نگاه می کنیم و دوست داریم ما 
هم یک روز خبرهای خوش را به مردم برســانیم. اینکه مردم را شاد کنی، خیلی خوب 
اســت و ما کسانی که با گفتن خبرهای خوب ما را خوشحال می کنند را خیلی دوست 

داریم. 
آیه میرزایی، کودک چهارســاله اهل شهرستان بافت کرمان ابراز می دارد: دوست مامانم 
که من او را خاله صدا می کنم، خبرنگار است. وقتی عکسش را در روزنامه می بینم، خیلی 

خوشــحال می شــوم و آرزو دارم من هم مثل او، آدم مهمی شوم! من خاله ام را خیلی 
دوست دارم و روزش را با هزار بوسه تبریک می گویم. 

فاطمه باقری، دختر بچه ۱۱ســاله  اســتهباناتی می گوید: اصلًا اهل تماشای تلویزیون 
نیســتم. خانواده ام اهل مطالعه روزنامه نیســتند و در مدرسه هم فقط روزنامه دیواری 
می ســازیم. نمی دانم خبرنگاری یعنی چه! ولی می دانم که خبرنگاری کار سختی است. 
 به همین خاطر به خبرنگار ها که کارهای ســختی را انجام می دهند، خســته نباشــید 

می گویم. 
جالب ترین تعریف از شغل خبرنگاری را از الناز مفیدی 6ساله شنیدم که به رغم سن کم، 
سرش را از شیشه خودروی پارک شده کنار خیابان بیرون آورد و گفت: خانم من بگویم 
که خبرنگاری یعنی چه. خبرنگار دائم در حال گردش اســت و دنبال اخبار می گردد تا 
مردم را از همه چیز مطلع کند. حتی اگر مریض یا بی حوصله باشــد هم باز از کار دست 
نمی کشد. من هم می خواهم در آینده خبرنگار شوم. خبرنگاری شغل خیلی مهمی است! 
کودکی ۱۰ساله که در مغازه  کوچک پدر خود مشغول شستن غوره های مشتریان است، 
خود را امیررضا زارع معرفی می کند و می گوید دنیا در مشــت خبرنگاران اســت و آنها 
قهرمان هستند. پســربچه دیگری که والدین خود را در حین خرید از خشکبارفروشی 
همراهــی می کند، می گوید: خبرنگار، دیدنی ها و شــنیدنی ها را به ما اطلاع می دهد و 
طــوری اخبار را بیان می کنــد که ما خودمان را در همان حــال و هوا تصور می کنیم. 

خبرنگاری شغل باحالی است!
جعفر مرادیان پور، ۱۱ســاله اهل بندرعباس می گوید: خبرنگار خیلی زرنگ اســت. من 
وقتــی اخبار را گــوش می کنم یا می بینم، بعضی چیزها را نمی فهمــم و ناچارم از پدر 
و مادرم ســؤال کنم، اما خبرنگار همه  چیز را به خوبی می فهمد. من هم دوســت دارم 
 یک روز آنقدر زرنگ باشــم که راجع بــه همه چیز بدانم. ندانســتن و بی تفاوت بودن 

خوب نیست!
در میدان میوه  و تره بار، محمدرضا صفایی پسربچه هفت ساله با شنیدن نام خبرنگار نام 

یکی از خبرنگاران صداوسیما را به زبان می آورد و می گوید حسینی بای، حسینی بای. این 
کودک گفت به آقای حسینی بای بگویید که من خیلی او را دوست دارم. 

دو دوســت همسن و سال شــیرازی به نام های محمدجواد هاشمی و علیرضا کهکشان 
می گوینــد: خبرنگاران همه جا می گردنــد و هر اتفاقی که می افتــد را به مردم اطلاع 

می دهند. ما فکر می کنیم که کارشان سخت است و خیلی خسته می شوند. 
در مترو کودک 7ســاله اصفهانی که با خانواده اش به شــیراز ســفر کرده است، وقتی 
می فهمد خبرنگارم، به رســم احترام دستش را به ســوی من دراز می کند و می  پرسد: 
گفتید چه روزی، روز خبرنگار است؟ می خواهم آن روز به هر خبرنگاری که دیدم تبریک 

بگویم و آنها را خوشحال کنم. 
الســا معینی با تعجب می پرســد: چرا شــما مثل بقیه از من عکس نمی گیری و فقط 
می نویسی؟! در جوابش می گویم: خبرنگار قدیمی ام و با خودکار و قلم بیشتر خو گرفته ام 

و دستم به ضبط نمی رود!
و ...

این شیرین  سخنان، زیباترین تعاریف را از شغل خبرنگاری ارائه دادند و ما را برای ادامه 
این شــغل خطیر دلگرم نمودند. هرچند به نظر می رسد مسئولان فرهنگی و آموزشی 
کشور می بایست تلاش کنند از همان کودکی، فرزندان این مرز و بوم را با اهمیت و نقش 
اطلاعات و ارتباطات در پیشرفت کشور و دستیابی به موفقیت های برجسته آشنا نمایند. 

رئیس شورای اسلامی شهر شیراز:

روزهایخوبشیرازفرامیرسد

تصور کودکان از مفهوم و شغل خبرنگاری؛ آیا دوست دارید روزی خبرنگار شوید؟

خبرنگاری شغل است یا عشق
یک آینده ساز: به آقای حسینی بای بگویید که من خیلی خیلی او را دوست دارم

عکس از علی رضا پرویزی، شیرازنوین

روزنامه نگار بد
ما روزنامه نگاران خوبی نیستیم. رسانه یکی از ارکان اصلی 
دموکراســی به حســاب می آید و روزنامه نگار باید به سان 
دیدبانــی تیزبین به رصد تحولات در حوزه های مختلف به 

فراخور تخصص خود بپردازد. 
خبرنــگار موظف اســت بــا پاسداشــت حرمــت قلم از 
نارســایی هایی روزمره به آســانی عبــور نکــرده و بنا بر 
منافع خویــش، زنده باد هــا و مرده باد هــا را فریاد نزند؛ 
چراکــه جانــب داری کورکورانــه مصــداق بارز شــعبان 
 بی مخ هاست و این رویه در اصالت های رفیع روزنامه نگاری 

جایی ندارد.
ما روزنامه نگاران بدی هستیم. برای نفی این ادعا گزارشی 
تأثیرگذار در حوزه اجتماعی ارائه کنید که سبب سامان دهی 
کودکان کار شــده باشــد. کدام یک از دست نوشته های ما 
توانســت با نگاهــی عمیق به مشــکلات کارتن خواب ها و 
معتادان خیابانی بپردازد. آیا گزارشــی بــود که با صدایی 
رسا کمبود امکانات برای نگهداری آنها را جار بزند و توجه 
همگان را به آن معطوف داشــته و مسبب جهادی همگانی 

شود؟
ما پیرامون آســیب های اجتماعی چه کار کردیم؟ کدام یک 
از گزارش هــای ما بــا نگاهــی انسان دوســتانه و فارغ از 
جهت گیری های ســرزنش آمیز به ایــن معضل پرداخت و 
مسبب جریان سازی شد؟ شــاید در بهترین حالت ممکن 
جوابیه ای از دســتگاه مزبور ارائه شد و پس از آن سکوتی 
عمیق بر رســانه ســایه افکند. در طی این همه سال که از 
فعالیت مطبوعاتی مــا می گذرد، آیا توانســته ایم مطلبی 
همانند گزارش گورخواب ها تهیه کنیم و مســئولان را به 

تکاپو واداریم؟
مــا در حوزه فرهنــگ هم روزنامه نگاران خوبی نیســتیم؛ 
چراکه صاحبان صفحات فرهنگی هنوز نتوانسته اند اهمیت 
مضامین فرهنگی را در ذهن مدیران به تفکر غالب تبدیل 
کنند و بســیاری از صاحبان میزهای فاخر مدیریتی برای 
تعریف جایگاه عظیم فرهنگی در بســتر جامعه به تعاریف 
زیباشناختی آن بسنده می کنند. در حالی که فرهنگ دارای 
قلمرو گســتره ای است و با ســرمایه گذاری در آن می توان 
حال جامعه را خوب کرد. آیا در عرصه فرهنگ توانستیم آن 
مدیر استانی را پیرامون تعطیلی یگانه سینمای شهرستان 

بازخواست کنیم؟ 
مــا در حــوزه اقتصاد هــم روزنامه نــگار خوبــی نبودیم. 
کدام یک از ما پیرامون بازگشــایی و تعطیلی مؤسسه های 
مالــی و اعتباری غیرمجاز و بحران بورس گزارشــی جامع 
تهیه کرد؟ آیا رســانه توانســت خواســته برحق مردمی 
 که پس انداز خویش را از دســت رفتــه می دیدند، انعکاس 

دهند؟ 
متأســفانه در حــوزه ورزش هــم روزنامه نــگاران خوبی 
نبودیم. مطالب و گزارش های تحیلی ما نتوانست همچون 
مدعی العمومی دلســوز مدیران ســرخابی که بیت المال را 
به هــدر دادند، در مرکز توجه قــرار داده و آنها را وادار به 
پاســخ گویی نماید. آیا توانســتیم تحلیل جامعی پیرامون 
تیم های مظلوم شهرستانی که بدون حامی مالی مانده اند، 
ارائه کنیم؟ کدام یک از گزارش های ما توانست در کوتاهی 

دست دلالان از ورزش کشور جریان سازی کند؟
برای اینکه یک روزنامه نگار خوب نباشــیم، دلایل مختلفی 
وجود دارد. نخســت آنکه خطوط قرمز خیالی پیرامون قلم 
و اندیشــه خود رســم کرده ایم که در واقعیت نشانی از آن 

نیست. 
گروهی از روزنامه نگاران ما تنها عادت به مدح و ســتایش 
کرده انــد و از هرگونــه انتقــاد برحقــی بنا بــر باور های 
نادرســتی که در اذهانشــان شــکل گرفته، می هراسند. 
دوم آنکــه عنــوان روزنامه نگاری توســط گروهی غصب 
شــده اســت. اگرچه آنهــا می توانســتند یــک کارمند 
خــوب و نمونه شــوند، امــا نــگاه عامیانــه و آمیخته با 
 لمپنیسم شــان به روزنامه نگاری مسبب افول رسانه شده 

است. 
گروهی از فعالان عرصه مطبوعات بیشــتر از آنکه دغدغه 
مردم مداری در مخلیه شــان جریان داشــته باشد، شیفته 

کسب درآمد در این حوزه اند. 
ســوم آنکه روزنامه های ما به جای تکاپو حول محور بخش 
خصوصی به دنبال کســب درآمد از دســتگاه های دولتی و 
شــهری هســتند. در حالی که می توان از محیط پیرامون 
انتقاد منصفانه کرد و برای کسب درآمد حول محور بخش 

خصوصی چرخید. 
 ان شــاءالله کــه روزی همــه مــا روزنامه نــگاران خوبی 

بشویم...

سعیدرضا امیرآبادی- روزنامه نگار: 

amirabadi_shznvn@yahoo.com

یادداشت

مدیرعامل برق منطقه ای فارس اعلام کرد: 

اشتراک گذاری تجارب در کاهش 
هزینه های احداث شبکه های انتقال 

برق مؤثر است

یداله حقیقی مدیرعامل شــرکت برق منطقه ای استان فارس، بر لزوم توسعه مهندسی 
ارزش در کاهــش هزینه های احداث و بهره برداری شــبکه های انتقال برق تأکید کرد و 
اظهار داشت: اشتراک گذاری تجارب یکی از راه های توسعه مهندسی ارزش در شبکه های 
انتقال برق اســت. فــارس با بهره مندی از متخصصان حــوزه انتقال برق، ظرفیت هایی 
کم نظیر در این حوزه دارد. به گزارش روابط عمومی شرکت برق منطقه ای فارس، حقیقی 
در حاشــیه کارگاه مهندسی ارزش پست ۴۰۰ کیلوولت گلســتان اضافه کرد: یکی از 
مؤثرترین راه های توسعه و فرهنگ ســازی مهندسی ارزش همانند بسیاری از ابزارهای 
مدیریتی، به اشتراک گذاری تجارب موفق می باشد. با به اشتراک گذاری این موفقیت ها 
می توان امید داشــت که موفقیت های گوناگون دیگری را نیز کسب نمود. از آن جمله 
می تــوان به مصرف بهینه منابع، اســتفاده از تکنولوژی جدیــد و انتقال دانش، توجیه 
مدیران و تثبیت سیســتم پیاده سازی مهندسی ارزش در شرکت برق، ارائه توصیه های 
توسعه ای به شرکت، ایجاد الگوی سازمانی و استفاده مستقیم از نظرات بخش های دیگر 

مانند مشاوران، پیمانکاران و بهره برداری اشاره کرد. 
مدیرعامل شــرکت برق منطقه ای اســتان فارس در ادامه بر لزوم بررسی علل و عوامل 
موفقیــت مطالعات و کاســتی های احتمالی در مهندســی ارزش تأکید کــرد و افزود: 
امروزه مهندســی ارزش در جهــت حذف هزینه های غیرضــروری و بهبود طراحی ها، 
توســعه و مدیریت در بخش های مختلف صنعتی اســتفاده می گردد. لازم است ضمن 
معرفی مهندســی ارزش و کاربردهای آن، بر ضرورت اســتفاده از مهندســی ارزش در 

سیاست گذاری بهره برداری، طراحی، تعمیرات و توسعه صنعت برق نیز تأکید گردد.
وی ادامه داد: برق امروزه به عنوان یک کالای اساســی و تعیین کننده در تمام ســطوح 
زندگی روزمره و علمی نقشــی بسیار حیاتی پیدا کرده است؛ به طوری که بسیاری از ما 
زندگی بدون برق را حتی نمی توانیم برای لحظه ای تصور کنیم. صنعت برق در بخش های 
تولید، انتقال و توزیع به فعالیت و حیات خود ادامه می دهد. تولید در نیروگاه های گازی، 
آبی و ســیکل ترکیبی انجام می شــود و شــبکه انتقال و فوق توزیع کار انتقال برق را 
بــه بخش مصرف کننده انجام می دهد. شــرکت های برق منطقه ای با توجه به موقعیت 
جغرافیایی و اســتراتژیک مناطق در برخی اســتان های کشور تشکیل شده اند و بعد از 
تشکیل شرکت های توزیع عمده فعالیت اجرایی خود را بر ترانزیت و انتقال برق متمرکز 
نموده اند. حقیقی در ادامه با اشاره به اهمیت کارکرد پست های انتقال برق خاطرنشان 
کرد: پســت های انتقال برق در این زمینه نقش های کلیدی و حساسی را دارند. شرکت 
برق منطقه ای اســتان فارس و بوشــهر به عنوان یکی از این شرکت ها محدوده فعالیت 
خود را در دو اســتان فارس و بوشهر بنیان نهاده اســت و با توجه به موقعیت حساس 
و قرار گرفتن این شــرکت در جنوب کشــور به عنوان شــاهراه عبور انرژی، پست های 
 انتقال برق این شــرکت نقش کلیدی و فرامنطقه ای در ترانزیت برق در شبکه سراسری 

را دارند.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان خنج خبر داد: 

خسارت 800میلیاردی سیل و طوفان 
به زیرساخت های کشاورزی خنج 

مدیــر جهاد کشــاورزی شهرســتان خنج گفت: بر اســاس بــرآورد اولیه 
صورت گرفته توسط کارشناســان بخش کشاورزی، باد و طوفان و سیل ۱۴ 
مردادماه، افزون بر ۸۰۰۰میلیارد ریال به بخش کشاورزی خسارت وارد کرده 

است.
به گزارش روابط عمومی مدیریت جهاد کشــاورزی شهرســتان خنج، علی 
علی پور تصریح کرد: برآورد ارزیابی خسارت مالی وارد شده به ساختمان ها و 
تأسیسات کشاورزی، محصولات کشاورزی، مرغداری، منابع آبی و... به دنبال 
وقوع سیل و طوفان، با حضور کارشناسان مدیریت جهاد کشاورزی از همان 
ساعات اولیه در مناطق مختلف آغاز شده است. این مقام مسئول با اشاره به 
اینکه جهت جبران خســارت وارد به کشاورزان نیازمند حمایت دولت بوده، 
اظهار کرد: سیل و طوفان به محصولات زراعی این شهرستان از جمله کنجد، 
صیفی، نخیلات و مرکبات، مرغداری، تعاونی روستایی، قنوات و حوضچه های 

تغذیه مصنوعی و... خسارت وارد کرده است.

رئیس ســازمان جهاد کشاورزی استان فارس گفت: ما با اجرای طرح نفوذ دانش در واحد های تولیدی 
به دنبال بررسی چالش های حوزه دانش در بخش کشاورزی این استان هستیم؛ یعنی بدانیم چه فقدان 

دانشی وجود دارد و برای آن چه راه حلی داریم. 
به گزارش شیرازنوین به نقل از روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی استان فارس، مجتبی دهقان پور 
با اذعان به اینکه برخی هنوز تعریف و شناخت دقیقی از طرح و مسئله نفوذ دانش ندارند، اظهار کرد: 
در ایــن طرح فقط چالش های حــوزه دانش را به بحث و تبادل نظر می گذاریم و به دیگر مشــکلات 

نمی پردازیم. این مقام مســئول با بیان اینکه طرح در ابتدای کار اســت و ما بایستی کمک کنیم که 
ســایر فعالان و کنشگرانی که در بخش کشــاورزی هستند، در اجرای آن حضور پیدا کنند، ابراز کرد: 
مسئله یابی و پیدا کردن مشکل، راه حل یابی و مسئله گشایی و در نهایت ارائه راه حل های نوین و نوآورانه 

که بتواند کمک کند به افزایش تولید و بهره وری، سه رویکردی است که این طرح دنبال می کند.
او می افزاید: در اجرای این طرح باید توجیه اقتصادی روش های ارائه شده مدنظر باشد و از سوی دیگر 
موضوع پذیرش نوآوری های ارائه شده مورد توجه قرار گیرد؛ زیرا که بی توجهی می تواند منجر به عدم 

همراهی و همکاری و بی اعتمادی کشاورزان شود. 
وی با بیان اینکه سرمایه های اجتماعی در هر برنامه و اقدام امری لازم و ضروری است، افزود: سرمایه 
اجتماعی وقتی پایین بیاید، قطعاً اعتماد نیز که مؤلفه اصلی اســت، پایین می آید و مشــارکت کاهش 

می یابد و دو طرف نسبت به هم بی تعلق می شوند و پاسخ گو نخواهند بود.
دهقان پور با تأکید بر اینکه در بخش پذیرش نوآوری و نشر آن باید کار های بیشتری شود، اضافه کرد: 
یک  سری اقدامات ارزشمند انجام شده که در نشر این نوآوری ها در سطح زیادی از جامعه بهره برداران 

بخش کشاورزی موفق نبوده ایم.
به گفته او، برخی از کشــاورزان و تولیدکنندگان در گذر زمان دانشــی کسب کرده اند و تطابقی را با 
زیست بوم نشان داده اند و راه حل هایی یافته اند که از این موارد باید در طرح نفوذ دانش در واحد های 

تولیدی استفاده کنیم.
وی با اشاره به اینکه عقیده دارد نباید تعدد وظایف برای کارکنان وجود داشته باشد، گفت: واقعیت ها 
را هم باید بپذیریم که امروزه ما با یک ســری محدودیت های کاری مواجهیم، اما در نســبت مروج به 
بهره بردار در اســتان فارس در ســطح ایدئالی هســتیم. هر 6۰۰ تولیدکننده یک کارشناس را در بر 

می گیرند، ولیکن پراکنش نیرو های ما مناسب نیست.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی فارس: طرح نفوذ دانش در واحد های تولیدی در حال اجراست 

تحول علمی در کشاورزی سنتی 
دهقان پور: برخی از کشاورزان در گذر زمان دانشی کسب کرده اند و تطابق خودشان با زیست بوم را نشان داده اند

مدیرکل راه و شهرســازی فارس گفت: بازآفرینی شهری 
نظیر شــیراز، نیاز بــه عزمی همه جانبه، مشــابه تلاش و 

حرکتی شکل گرفته در قالب نهضت ملی مسکن دارد. 
محمودرضا طالبان در نشســت ســتاد بازآفرینی شهری 
شــیراز بیان کرد: بازآفرینی شــهری در شهرهای استان 
فارس و به خصوص شهر شیراز دارای ظرفیت بسیار خوبی 
اســت که با اهتمام و هم افزایی همه دســتگاه ها و با تکیه 
بر بسته های تشــویقی می توان اقدامات درخور شأن این 

حوزه ارائه کرد.
او اضافــه کــرد: اعطای تســهیلات بانکــی ارزان قیمت، 
تخفیف ویژه تعرفه ای نظام مهندســی، تخفیف و خدمات 

ویژه از ســوی دســتگاه های خدمات رســان همانند آب، 
برق، گاز، توجه و اهتمام ویژه شــوراهای اســلامی شهر و 
روســتاها و پیگیری فرمانداری ها از رویکردهای اصلی در 
رسیدگی به بافت های ناکارآمد شهری است. مدیرکل راه 
و شهرسازی فارس عنوان کرد: کارگروه ویژه رسیدگی به 
موضوع بازآفرینی شهری متشکل از مدیرکل دفتر شهری 
استانداری فارس، معاون بازآفرینی شهری راه و شهرسازی 
فارس و مدیریت بازآفرینی شــهرداری شیراز است و سایر 
دستگاه های مرتبط )فرمانداری ها، شهرداری ها، شوراهای 
اسلامی شهرها و...( نهایت همکاری را برای تحقق اهداف 

بازآفرینی شهری با این کارگروه به کار گیرند.

مدیرکل راه و شهرسازی فارس:برای بازآفرینی شهری باید در انتظار هم افزایی بود 

نیازمند نهضت بازآفرینی هستیم 
دکتر طالبان : برای بازآفرینی شیراز نیازمند عزمی نظیر نهضت مسکن هستیم


